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2 Ze zasedání zastupitelstva obce  

ZASTUPITELSTVO OBCE NA ZASEDÁNÍ DNE  
23. 10. 2008: 

 

1. Úprava rozpočtu. Schválilo rozpočtové opatření 
č. 2/2008. Jedná se o úpravy v příjmové 
i výdajové části ve výši 82.000,- Kč v souvislosti 
s dotacemi na volby a na zřízení CzechPointu. 

 

2. Nákup zvonu. Schválilo smlouvu o dílo se 
zvonařstvím Josef Tkadlec, Halenkov, na výrobu 
zvonu a technického vybavení ve výši 97.108,- 
Kč. 

 

3. Kamna do knihovny. Schválilo nákup 
akumulačních kamen U 60 do knihovny v ceně 
15.000,- Kč bez DPH. 

 

4. Finanční spoluúčast. Schválilo úhradu 50 % 
nákladů na prodloužení vodovodního řadu na 
žádost pana V. Zapletala, Hostišová 16. 
Spoluúčast obce činí 86.407,- Kč. 

 

5. Fasáda kostela. Schválilo finanční příspěvek 
Římskokatolické farnosti Mysločovice na opravu 
fasády kostela ve výši 15.000,- Kč. 

 

6. Tuje k tenisovému kurtu. Pověřilo D. Vojáčka 
nákupem 26 ks tují k tenisovému kurtu. 

 

7. Dlažba z chodníků. 
Schválilo prodejní cenu 
dlaždic z původního 
chodníku 3,- Kč/ks. 
Prodej bude zahájen až 
po dokončení opravy chodníků. Žulové kostky si 
obec ponechá na opravu. 

 

8. Oznámení akce. Vzalo na vědomí oznámení 
o pořádání 5. hostišovského folkového 
koštování. 

 

9. Zpráva kontrolního výboru. Vzalo na vědomí 
zprávu kontrolního výboru, který zasedal 22. 10. 
2008. Zaměřil se na kontrolu stavu 
naplánovaných a prováděných stavebních akcí 
v obci. Zjistil velké závady na akci Regulace 
potoka „Na Kopankách“ a požaduje zjednání 
nápravy.  

 

10. Zpráva finančního výboru. Vzalo na vědomí 
zprávu finančního výboru, který zasedal 29. 9. 
2008. Zaměřil se na kontrolu plnění rozpočtu, 
kontrolu pokladních a daňových dokladů za 
období 1. – 8., kontrolu přijatých dotací, stav 
projektů – lokalita Strážná a Skopalíkovo pole 
a financování opravy mostku. Kontrola 
v účetnictví nezjistila žádné závady. V případě 
opravy mostku upozornila na proplacení faktury 
ve výši 59.500,- Kč a stížnosti majitele na 
nedokončení díla. Více na str. 3. 

ZASTUPITELSTVO OBCE NA ZASEDÁNÍ DNE  
20. 11. 2008: 

 

1. Cenové nabídky ZTV Strážná. Vzalo na vědomí 
všechny nabídky na vybudování inženýrských sítí 
v lokalitě Strážná. Vzalo si čas na podrobné 
prostudování a posouzení nabídek. 
 

Kompletní nabídky (vč. DPH) 
SKAVO Zlín–Kostelec (bez VO*) 7.345.042,7 Kč 
RM-GAS Hvozdná (bez VO) 5.474.959,- Kč 
Arekop Zlín 6.244.571,- Kč 
IMOS Zlín 6.134.398,- Kč 
 

Vodovod a kanalizace (vč. DPH) 
RIS-MONT Zlín-Louky vod. 1.101.105,- Kč 
 kanal. 1.510.691,- Kč 
Montim Mysločovice vod. 1.320.513,- Kč 
 kanal. 2.321.311,- Kč 
 

Veřejné osvětlení (vč. DPH) 
VM-Technik, Hostišová  350.250,- Kč 
Zdeněk Pecha, Spytihněv  226.939,- Kč 
 

2. Příspěvek ZŠ a MŠ Mysločovice. Schválilo 
neinvestiční příspěvek na žáka ZŠ ve výši 6.700,- 
Kč, tj. celkem 274.700,- Kč. ZO pověřilo starostu 
obce jednáním o výši příspěvku na žáka MŠ až do 
výše 9.100,- Kč. 
 

3. Oprava opěrné zdi. Vzalo na vědomí žádost pana 
Pavla Zámorského o opravu opěrné zdi 
a domluvilo schůzku na den 29. 11. na místě 
samém za účasti vlastníka, členů ZO a Jiřího 
Němce. 

 

4. Příspěvek na hračky. Schválilo finanční 
příspěvek na žádost MŠ Mysločovice na hračky ve 
výši 3.000,- Kč.  

 

5. Změna č. 3 ÚPN SÚ Hostišová. Schválilo 
proplacení prací na pořízení změny č. 3 ÚPN SÚ 
Hostišová ve výši 2x 11.900,- Kč. 

 

6. Uchycení zvonu. Schválilo pokácení 2 ks dubu 
v lokalitě Ostrovec za účelem uchycení zvonu 
a stabilizace věže kaple. 

 

7. Cenové nabídky 
vodovod a kana-
lizace. Uložilo 
starostovi zajištění tří 
cenových nabídek na 
vybudování vodovodu 
a kanalizace v části 
Díly od Lhotky pro 
územní řízení. 
 

     *VO – veřejné osvětlení 

 

VŠÍMÁME SI 
 2. 12. se zástupci obce zúčastnili slavnostního setkání oceněných obcí v soutěži Vesnice roku 2008 v sídle Senátu Parlamentu ČR.  

 

   VŠÍMÁME SI 
 Proběhl svoz nebez-pečného odpadu.  
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3 Strážná, Finan ční výbor, Výsledky voleb  

V Ý B Ě R O V É  Ř Í Z E N Í  –  L O K A L I T A  S T R Á Ž N Á  
 

Obec Hostišová vyhlásila výběrové řízení na výstavbu 
inženýrských sítí v lokalitě Strážná. Dne 20. 11. 2008 
proběhlo otevírání obálek. Do výběrového řízení se 
přihlásily 4 firmy, které nabídly kompletní dodávku 
inženýrských sítí (vodovod, kanalizaci, komunikaci 
a veřejné osvětlení). Dále pak 2 firmy na výstavbu 
vodovodu a kanalizace a 2 firmy na výstavbu veřejného 
osvětlení. 
Výstavba vodovodu se pohybuje v jednotlivých 
nabídkách v rozpětí od 1 100 000,- Kč až po 
1 700 000,- Kč. Výstavba kanalizace od 1 400 000,- Kč 
až po 2 800 000,- Kč. Výstavba komunikace od 

1 300 000,- Kč až po 1 400 000,- Kč. Výstavba 
veřejného osvětlení od 230 000,- Kč až po 570 000,- 
Kč, zpevněné plochy 1 250 000,- Kč. 
Cenové rozpětí jednotlivých nabídek je poměrně 
vysoké. Je způsobeno i tím, že jednotlivé firmy 
používají rozdílné technologie a různé materiály. Je 
proto nutné pozorně posoudit a porovnat jednotlivé 
nabídky. Zastupitelstvo obce se proto rozhodlo, že 
vybere vítěznou firmu (popřípadě firmy na jednotlivé 
dodávky prací) v lednu 2009. 

Marta Koppová

 
 

Z jednání finančního výboru 
 

Finanční výbor na svém posledním jednání projednával kromě 
stálých bodů jako je kontrola plnění rozpočtu, kontrola 
pokladních a daňových dokladů, také další body, a to přijaté 
dotace, stav projektů lokality Strážná a Skopalíkovo pole, 
financování opravy mostku. 
Obec získala následující dotace:  
  
500.000,- Ocenění za umístění v soutěži Vesnice roku 

2008. Dotace bude využita na projektovou 
dokumentaci k úpravě prostranství u kaple 
(80.000,- Kč), pořízení nového zvonu (100.000,- 
Kč) a opravu a rekonstrukci chodníků v obci 
(320.000,- Kč). 

20.000,- Ocenění knihovny v rámci soutěže Vesnice roku 
2008. Z dotace pořízen knihovnický SW za 
18.020,- Kč a snímač čárových kódů. 

95.000,- Technické vybavení sálu pro divadlo (osvětlení, 
opona, zatemnění oken) 

82.000,-  Dětské hřiště 
52.000,- Zřízení CzechPOINT (pořízení počítače, 

certifikátů pro elektronický podpis, kopírky). 
30.000,- Volby do zastupitelstev krajů a do Senátu 

Parlamentu ČR 
 

Poskytovatelem je Zlínský kraj mimo dotaci na technické 
vybavení sálu, tu poskytlo Ministerstvo pro místní rozvoj ČR. 
 

Finanční výbor byl seznámen s náklady v lokalitách Strážná 
a Skopalíkovo pole. Dosud se jednalo o platby za urbanistické 
studie, geologický průzkum, technicko-poradenskou činnost, 
inženýrskou činnost pro základní technické vybavení, práce na 
vyřízení územního rozhodnutí. Od roku 2006 bylo 
proinvestováno na lokalitu Strážná 187.090,- Kč, na lokalitu 
Skopalíkovo pole 241.166,- Kč. 
Finanční výbor projednal financování opravy mostku na 
Kopankách. Zatím byla uhrazena faktura za částečné zhotovení 
propustku a přejezdu ve výši 59.500,- Kč. S opravou je vůči 
zhotoviteli ze strany zastupitelstva obce nespokojenost a jsou 
podnikány kroky k nápravě tohoto stavu. 

Za finanční výbor Miroslav Hořčica 

Výsledky voleb do zastupitelstva Zlín-
ského kraje konaných 17. a 18. 10. 2008 

 

Pořadí Strana Počet 
hlasů 

1. ČSSD 44 
2. Starostové a nezávislí 30 
3.  KDU-ČSL 29 
4. ODS 29 
5. KSČM 16 
6. Koalice nestraníků 3 
7. Strana zelených 3 
8. Pravý blok 2 
9. Moravané 1 

10. Dělnická strana 1 
Účast: 47 % voličů 
 

Výsledky voleb do Senátu Parlamentu 
ČR konaných 17. a 18. 10. 2008 – I. kolo 

 

Pořadí Kandidát Počet 
hlasů 

1. PaedDr. Alena Gajdůšková 67 
2. MUDr. Josef Devát 25 
3. MUDr. Miroslav Šindlář 16 
4. Pavel Jungmann 16 
5. Radomír Rafaja 12 
6. Ing. Mojmír Novák 5 
7. Ing. Zdeněk Vítek 1 

Účast: 44 % voličů 
 

Výsledky voleb do Senátu Parlamentu 
ČR konaných 24. a 25. 10. 2008 – II. 

kolo 
 

Pořadí Kandidát Počet 
hlasů 

1. PaedDr. Alena Gajdůšková 69 
2. MUDr. Miroslav Šindlář 30 

Účast: 28 % voličů 
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4 Milý spoluob čane 
 

MILÍ SPOLUHRDOOBČANÉ, 
 

po přečtení článku místního tisku jsem neodolal 
pokušení reagovat na opravdu zasloužené chvalozpěvy, 
jsem až natolik naplněn hrdostí, že bych se neostýchal 
navrhnout obci titul „HRDOBEC“, neboť jsem si jist, 
že jen málo obcí je na takové úrovni a v soutěži 
o záchranu vyhynulých druhů se neohroženě umístila 
na nejvyšších stupních, ale říkejme tomu oficiálně 
„Vesnice roku“. 
Nejhorší jsou škarohlídi, kteří tvrdí, že komisi po 
příjezdu bylo jasné, že obec je odsouzena k zániku 
a tudíž nutně potřebuje dotaci, ale to je přece hloupost 
a nesmysl, protože je opravdu čím se chlubit. 
Například kultura je zde na vysoké úrovni, máme tu 
hospodu, jednu, ale zato vyhlášenou široko daleko, 
nemohu neopomenout knihovnu, ve které se v dnešní 
těžké době elektroniky a internetu dveře netrhnou. 
Zrovna nedávno jsem vyčítal synovi, ať stále neleží 
v těch knihách a ať si taky sem tam zapne i počítač. 
Jednou z největších kulturních záležitostí bývá konání 
polních radovánek typu festivalu, kde největším 
tahákem a posléze i podnětem k dlouhodobým 
rozhovorům je atraktivní spor dvou protagonistů v roli 
odpůrce a zastánce a dokud jim to vydrží, je o téma 
postaráno. O těžce a dlouho očekávaném dětském hřišti 
raději nebudu ani mluvit, ale pokud tam děti nebudou 
šlapat po trávě, tak to bude dobrý. 
Navíc se obci úspěšně daří odolávat útokům civilizace, 
je tady naštěstí jen jedna oficiální komunikace, která je 
v takovém stavu, že kdyby sem snad nějaký cizák 
zamířil, tak ho to odradí a ta druhá polní cesta se 
naštěstí přes zimu neudržuje. Na cestách v cizině jsem 
viděl města, kde na každém výjezdu byly betonové 
budky s ozbrojenou stráží. Jsem si jistý, že to má své 
výhody a možná by se o tom mohlo pouvažovat. 
Dokonce i popeláři sem jezdí, i když do kopce jen 
někdy. A i přes to, že bydlíme o něco výš, tak když si 
půl hodiny počkáme, nateče nám i skoro plný kýbl 
vody. Možná bych se mohl ještě zmínit o osvětlení 
obce, ale bylo by toho moc najednou. 
Naštěstí budeme obdarování almužnou, za kterou 
pořídíme zvon, který tak nezbytně potřebujeme, aby 
tomu všemu odzvonil.  
Vážená hrdá vrchnosti, zdejší občané jsou pracovití, ale 
určitě ne hloupí a slepí. Ale berte to jen jako můj názor. 

Antonín Javorek 

MILÝ SPOLUOBČANE 
 

Rozhodla jsem se reagovat na Váš článek, neboť si 
myslím, že jste ho napsal z pouhé neinfor-
movanosti a neznalosti věci. Možná skutečně 
chybí více informací od nás – jak vy píšete – hrdé 
vrchnosti. Možná spousta věcí, které nám připadají 
jasné a samozřejmé, protože je denně řešíme, Vám 
zůstanou utajeny. Pokusím se pokud možno 
stručně reagovat na Vaše výtky postupně tak, jak 
jste je seřadil. 
 

1) Z Vašeho článku mám pocit, že pod pojmem 
kultura vidíte jen hospodu. Dovolím si Vám 
proto připomenout některé akce: novoroční 
výstup na Hřeben, vodění medvěda, chození 
s májkem, velikonoční klapání a velikonoční 
pomlázka, oslavy osvobození obce, Den 
matek, Náš svátek, vítání občánků, beseda 
s důchodci, mikulášská obchůzka, setkávání 
u vánočního stromu, Koštování slivovice, 
Hostišovské folkové koštování, Hostišovský 
komponovaný festival, vystoupení dětského 
divadla, setkávání kamarádů v trampských 
osadách, různé výstavky, zábavy, módní 
přehlídky, Dětský den, Drakiáda, Dětský 
karneval, Pohádkový les a další. Kultura je 
v naší obci skutečně na vysoké úrovni. 
 

2) Knihovnu máme v naší obci vysoce 
profesionálně vedenou. Je vybavena 
množstvím knih a současně i veřejně přístup-
ným internetem. Ne každý občan má totiž 
možnost internetového napojení. Milý 
sousede, je skutečně jenom na Vás, zda svého 
syna povedete k lásce ke knihám a rozum-
nému využití internetu. 

 

3) Hostišovský komponovaný festival má 
samozřejmě své příznivce i své odpůrce. A je 
opět na zvážení každého z nás, zda se ho 
zúčastní či nikoliv. Každý člověk je jiného 
ražení, a proto upřednostňuje jiný styl 
kulturního vyžití. A je právě dobře, že v naší 
obci je možnost rozmanitého kulturního 
vyžití. Může si tak každý vybrat a zúčastnit se 
té akce, která se mu líbí. 



 
 
 

Hostišovské noviny 
 

5 Hasičské ohlédnutí   
  

4) Ohledně dětského hřiště Vám musím dát za 
pravdu – práce na něm se doopravdy neskutečně 
protáhly. Myslím si, že naprosto zbytečně. Ale 
tento týden práce finišují, a tak se konečně 
budeme moci setkat na funkčním hřišti. 

5)  Silnice na Hostišovou – jedná se o komunikaci 
III. t řídy, která je ve vlastnictví Správy a údržby 
silnic. Všichni víme, že silnice jsou ožehavým 
problémem v celé ČR. Obec nemá mnoho šancí 
do opravy silnice vstupovat. Jedině, že by její 
opravu sama zafinancovala. A na to je rozpočet 
obce příliš, příliš malý. 

6) V zimních měsících je vývoz popelnic kompli-
kovaný. Ale neměli bychom být i my 
k popelářům trochu solidární a např. nenechávat 
auta podél cest a bránit tak popelářům ve 
vjezdu? Případné škody na majetku by totiž 
musel zaplatit řidič KUKA-vozu. Takže 
v nepříznivých podmínkách (náledí, sníh) zvolí 
variantu – do zmíněné ulice nejet. 

7) Problém s pitnou vodou byl v naší obci 
odpradávna. Obec je umístěna na kopci a to nese 
své výhody a nevýhody. Byla doba, kdy jsme 
byli v létě i třeba celý měsíc bez vody. Tento 
problém vyřešila výstavba nového vodojemu 
a jeho napojení na vodojem Lhotka. Vy bydlíte 
v části, kde je nízký tlak vody a Váš problém 

vyřeší posílení vodovodního řádu v lokalitě 
Strážná. Ten by měl být vybudován v roce 2009.  

8) Almužna, kterou budeme obdarováni, činí 
1.200.000,- Kč. To se rovná 1/3 ročního 
rozpočtu obce. Pro nás je to velké množství 
peněz – ne almužna. A skutečně z této částky 
půjde 100.000,- Kč na nový zvon. Ráda Vám 
připomenu, že v době ohrožení je zvon jediným 
prostředkem k varování obyvatel, neboť v této 
chvíli většinou nefunguje elektřina ani mobilní 
sítě. Také bych Vás chtěla upozornit, že 
současný zvon má uchycení v havarijním stavu 
a je nutné předělat celý systém uchycení zvonu 
a ukotvení věže, aby nedošlo k neštěstí. To vše 
je v částce 100.000,- Kč zahrnuto. 

 
Ještě bych Vám ráda sdělila, že obec disponuje 
omezenými finančními prostředky a s těmi musíme 
hospodařit. A stejně jako si Vy doma nemůžete 
pořídit vše naráz, i my musíme naši obec budovat 
a opravovat postupně. 
Na závěr bych Vás ještě chtěla ubezpečit o tom, že 
naše obec není odsouzena k zániku. Jedna členka 
komise řekla: „Vaše obec je pro nás milým 
překvapením“. Přeji Vám, aby se Vám v naší obci 
líbilo a aby se stala i Vaší obcí. 
                                                            Marta Koppová

 
 
 

Hasičské ohlédnutí za rokem 2008 
 

V neděli 14. prosince proběhla 
na Kulturním domě valná 
hromada, na které byla 
zhodnocena činnost našich 
hasičů v letošním roce, a byly 
zde také nastíněny úkoly do 
dalšího roku 2009. 

 

Hasiči se na letošní sezónu připravovali už od jara, a to 
jak úklidem v hasičské zbrojnici, tak prací na technice 
a výzbroji. V dubnu posbírali železo a 1. května proběhl 
první trénink družstva žen. V červenci pak dodělali 
kuchyňku ve spolkové místnosti na zbrojnici, 31. srpna 
uspořádali pohárovou soutěž. 
 

Co se týče sportovní činnosti, v letošní sezóně jsme 
mohli vidět výkony pouze družstva žen A a družstva 
mužů. Žáci si letos bohužel nezasoutěžili, neboť se 
nenašel nikdo, kdo by je místo Josefa Paly trénoval.  
Naši muži se zúčastnili pouze čtyř soutěží. Tady je 
možná potřeba říct, že nemáme natolik výkonný 
sportovní stroj, který by byl schopný konkurovat 
ostatním týmům.  

Družstvo žen se letos zúčastnilo všech soutěží 
zařazených do Zlínské ligy. V celkovém 
hodnocení se umístily na 5. místě. V průběhu 
sezóny si ženy zatrénovaly 19x, odjezdily 18 
soutěží a zvítězily v Machové, Rackové, 
Pozděchově, Študlově, Lhotě a Částkově. 
Nesmím také zapomenout na naše muže nad 35 
let, kteří se již počtvrté po sobě umístili 
v Loukách na 1. místě. 
 

Z kulturní činnosti našich hasičů vyjmenovávám 
pomoc zastupitelstvu při prezentaci obce 
v soutěži Vesnice roku a při Koštování slivovice, 
organizaci Našeho svátku, Mikuláše, účast při 
akci Vodění medvěda a další.  
 

V příštím roce se opět můžeme těšit na soupeření 
hasičských týmů v naší obci, jen s tím rozdílem, 
že už nebude tato 
soutěž zařazena do 
Zlínské ligy a Středo-
moravského poháru 
mládeže.   

Hana Zámorská

 

           VŠÍMÁME SI 
 

Na Hostišové se staví 
slaměný dům. 
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6 Knihovna roku, Vítání ob čánků 

Knihovna roku 2008 
 

Klementinský areál 
patří mezi nejvýz-
namnější a největší 
památky Prahy. Jeho 
rozloha je 2 ha 
a procházel dlouhým 
stavebním vývojem, 
než získal dnešní 
podobu. Jeho založení 
a počátky souvisí 
s příchodem jezuitů 
v roce 1556, kteří na 
místě dominikánského 
kláštera začali budovat 
komplex církevních 
a školních budov. 

 Hlavní období výstavby Klementina je ohraničeno léty 
1578 až 1726. Je spojeno s mnoha význačnými jmény 
architektů, stavitelů a umělců. Je zajímavé, že po zbytek 
18. a 19. století zůstává areál Klementina téměř beze 
změn. Ty proběhly až v letech 1924 – 1935 architektem 
Ladislavem Machoněm a měly za účel vyhovět potřebám 
knihovny. 
Církevním účelům v areálu Klementina slouží kostel sv. 
Salvátora, kostel sv. Klimenta, který je dnes katedrálou 
řeckokatolického exarchátu. 
Součástí tohoto areálu je také Zrcadlová kaple. V tomto 
krásném prostředí udělovalo Ministerstvo kultury ČR 
ocenění za dlouhodobé zásluhy a rozvoj knihovnictví 
v obcích nebo za mimořádný přínos rozvoji veřejných 
knihovnických a informačních služeb. Mezi knihovnami, 
které byly navrženy na ocenění v rámci soutěže Vesnice 
roku 2008, byla i Místní knihovna Hostišová. Z třinácti 
navržených knihoven na ocenění Knihovna roku se 
umístila Místní knihovna Hostišová na pomyslném 
5. místě a dostala Čestné uznání za udržování 
a připomínání místních tradic, podporu čtenářství 
a pospolitosti obce. Fotografie ze slavnostního vyhlášení 
soutěže Knihovna roku 2008 si můžete prohlédnout na 
internetových stránkách http://www.nkp.cz/o_knihovnach/ 
KnRoku/2008/foto/index6.html. 

Alena Pakostová 
 

 

U příležitosti požehnání nového zvonu pro naši 
kapličku budou vyrobeny malé zvonky s datem 

požehnání a s obecním znakem. 
Výška zvonku se bude pohybovat 
cca 7 cm a jeho cena bude 300,- Kč. 
Případní zájemci ať se nahlásí na 
obecním úřadě, nejpozději však do 
konce února 2009. 

Vít Zapletal 

VÍTÁNÍ OB ČÁNKŮ 
 

Dokud jsem nebyla těhotná, nevěděla jsem, kolik 
věcí mě dokáže rozbrečet. Potom jsem myslela, že to 
přejde. Ale ouha. Ono nic. Tak přímo úvodem říkám, 
že vítání občánků bylo úžasné, ale NIKDO mi 
neřekl, že mě to dojme a mám si vzít kapesník. A tak 
jsem celou událost pozorovala poněkud zamženým 
pohledem, ale přesto o tom dokážu podat svědectví. 
V diáři jsem to datum měla zvýrazněné červeně. 
Bylo to nedělní odpoledne 12.10. A bylo to velké. 
Do hostišovského světa totiž „odposledně“ přibylo 
pět holčiček a tři kluci. Takže sešlost hrdých rodičů, 
jejich příbuzných a kamarádů obsadila celý velký sál 
a společně vítali ty malé „křiklounky“, kteří o sobě 
dávali vědět tím jednoduchým způsobem jakým 
„drobotina“ umí. Zazpívali téměř v kánonu píseň 
“Mámo, táto, něco je špatně, hádejte teď co!“. Ale 
rodiče to nevyvedlo z rovnováhy, do rytmu s nimi 
zatancovali tanec „Bude stačit uhoupat, ty naše 
ukřičené štěstí?“ Na uvítanou těm nejmenším 
předvedly větší děti krásné básničky a písničky 
(jeden z důvodů mého zamženého pohledu). Pan 
starosta vybral na přípitek dobré víno (důvod 
malounko zamženého pohledu jiných). Ale co bylo 
nejdůležitější: když přišlo na pokládání do kolébky, 
pan starosta nezaváhal a všechny v té „rodácké“ 
kolébce řádně uložil, a tak když se jich někdy někdo 
v budoucnu bude ptát: “Odkud pocházíš, človíčku?“ 
Budou moci hrdě říct: „Já su hostišovské rodák.“ 

Jana Olšaníková 
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7 Beseda s důchodci 

DŮCHODCI VE SVÁTEČNÍM 
 

Sobota, dvacáté druhé listopadové ráno, sněhový 
poprašek, dost se ochladilo. Tak rychle podělat 
potřebné věci kolem domu a naleštit boty. Pak 
poobědvat a honem do vany. Je dnes přece pro 
důchodce sváteční den. Čas rychle ubíhá, čtvrtá 
odpolední se blíží, tak už se rychle oblékat. Máme to 
nejblíž, tak ať nejsme poslední. Je fakt zima tak ještě 
si vzít kabáty. Vstupujeme do sálu, vyšlo to, nejsme 
poslední. Ale jsme překvapeni, oproti loňské besedě 
s důchodci je na sále mnohem více lidí. 
A pak už starosta vítá všechny přítomné a přeje 
dobrou zábavu. O jídlo a občerstvení je postaráno 
a než nastoupí děti se svým programem, sledujeme 
všichni záhadnou vysokou postavu v dlouhém kabátě 
a s foťákem, chodící sem a tam a vše sledujíc, že by 
z kraje nebo z novin? Ale starosta ho zná, to nás 
uklidňuje. No nic, děti už začaly, mají to dobře 
sestavené. A kdo je to děvče, co tak pěkně recituje, 
a ten kluk s brýlemi, no ten krásně zpívá. Čí to je? No 
a za chvíli už nastupují Bábinky, ještě před večeří, 
nejsou ještě rozehřáté, ale nevadí.,, v hlavách ještě 
trochu zopáknout a jde se na to. První písnička nám 
připomněla jaro, tak jsme se zahřáli a jede se dál. 
Konferenciér oznamuje premiéru písně o hrušce 
prajské. Snažíme se s Olinem držet tón a nepodléhat 
dojetí. Podařilo se, píseň zaujala všechny i otrlé 
muže. Další píseň je o naší krásné zemi, pak 
vzpomínka na šlágr šedesátých let, něco o přátelství 
a nakonec svižná polka Vínečko jak višňa. Lidé 
tleskají a jsou usmátí. Bábinkám se to povedlo, jsou 
také usmáté. Ale pozor, ještě měly jednu premiéru. 
Nové černobílé halenky, všechny stejné, však seklo 
jim to, co říkáte? 
Pak následovalo blahopřání starosty důchodcům 
s kulatými narozeninami a navíc byli odměněni 
vřelým potleskem od přítomných. A už se povečeřelo, 

obsluha zásobovala stoly pivem, vínem, zákusy 
a drobnostmi k zakousnutí a už se mohlo besedovat. 
A tak jsme zjistili, kdo byl ten záhadný muž (starosta 
ze sousední obce byl na výzvědy) a už jsme si 
vzpomněli jména účinkujících dětí. A byl i tanec, 
hudba Tango už je pro nás klasika, lidovky i něco 
rychlého, aji mašinka jela kolem sálu. A snad to 
mohu říci, půllitry od oslavenců i jiných snad nejdou 
ani spočítat. 
Když byli všichni v nejlepším, stala se nečekaná věc. 
Kolem dvou přítomných nejstarších důchodců Jiřiny 
Zapletalové a Josefa Hořčice se utvořil půlkruh 
z Bábinek (i někteří se přidali) a sborem se zpívala za 
doprovodu hudby Ta naše písnička česká. Zpívající se 
drželi kolem pasu, melodie a samotná slova vytvořila 
neopakovatelnou slavnostní atmosféru a oči vlhly 
dojetím. Ke zpěvu se postupně přidal téměř celý sál 
a mnozí si i vzpomněli na tam v hlavě někde uložená 
slova … tak jako na louce kytička, vyrostla ta naše 
písnička… 
Však ti dva měli radost a my s něma. Dobrý nápad, 
kapelníku. 
A než jsme se nadáli, blížila se půlnoc. Příjemně 
unavení jsme šli dom, ale než jsme vyšli ze dveří, 
loučili jsme se slovy: „Starosto a vy všichni, co jste se 
o nás starali a vytvořili sváteční atmosféru, děkujem.“ 
 

Neděle po oslavě, listopadové studené ráno, trošku 
sněhu přibylo. V hlavách máme ještě plno dojmů 
a v plicích nám trochu ještě duje těch Bábinek 
melodie. Je sváteční 
den, tak nepospícháme, 
poležíme si trochu. 
Toš hodně zdraví 
a nashledanou za rok. 

 

Václav Konečný 
 

 

          VŠÍMÁME SI 
 

Bábinky si zazpívaly 
s Malenovjankou ve 
Lhotce. 
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8 Rozhovor 

Muz i k an t i  o  m uz i c e  a  m uz i ka n t e ch…  
 

Pupkáči, Domino, EpyDeMye - tři 
kapely, které spolu s Hostbandem 
vytvořily skvělou atmosféru posled-
ního 5. hostišovského folkového 
koštování. A protože každá z kapel 
byla na Hostišové už podruhé, 
položili jsme jim tři otázky: Jak jste 
se seznámili s Hostbenďáky? Co 
říkáte na hostišovské folkové 
koštování? Jaký máte názor na 
kapelu Hostband? A tady jsou 
odpovědi: 
 
Pupkáči - Lipník nad Bečvou 
 

 
 

Seznámili jsme se díky koštování. 
Hráli jsme v Zelenáčově šopě ve 
Zlíně, kde nám zvukař Jura Elger 
řekl o této akci. Pak volal Michal 
Mynář a domluvil s námi naše 
vystoupení na Hostišové. Nevěděli 
jsme ale, do čeho jdeme. Když jsme 
přijížděli na místo, Michal stál 
venku před kulturákem, a když 
viděl, jak vystupujeme z auta 
s půllitrem v ruce, přivítal nás 
slovy: „Á našli... Výborně, 
pochopili...“ Řekli jsme si totiž, že 
když jedeme hrát na folkové 
koštování, nemůžeme nepřijet 
s něčím v ruce.  
Pak jsme křtili v Lipníku naše CD, 
poslali jsme jim jenom oznámení 
a oni nečekaně přijeli s domácí 
slepičí polívkou, zinscenovali šou, 
na kterou si donesli všechno, 
dokonce starobylé talířky... Bylo to 
skvělé a nikdo to vůbec nečekal! 
A pak jsme se potkávali při hraní na 
Bystřickém banju a na našem 
koncertě Plný uši muziky. 
Co se týče atmosféry folkového 
koštování na Hostišové, je to 
jedinečný festival. Sjezdili jsme 
toho hodně, ale tady je to nejlepší - 
skvělé zázemí, „řízená zábava“, 

hudba a hlavně - je to o lidech 
a tady jsou všichni pohodáři a to 
dělá nejvíc. Hostišová je malinká 
obec a my si ceníme toho, že když 
se tady u vás něco připraví, tak lidi 
přijdou, publikum je skvělé, takové 
kultivované... 
Hostbenďáci by měli na to oslovit 
široké spektrum publika, chtěli jsme 
je vtáhnout do „jiného světa“, ale 
nedali se, mají to svoje a to jim 
vyhovuje. Jsou skvělí. 
 
Domino - Olomouc  
(zajímavost - nikdo není z Olo-
mouce a název je od sušenek 
z Makra) 
 

 
 

Poprvé jsme se s Hostbandem 
setkali přes Pupkáče, vykládali nám 
o 1. koštování, že je na Hostišové 
příjemně, bezvadně. Přijeli jsme 
s očekáváním a realita byla ještě 
lepší než to naše očekávání. Byla to 
smršť, přijetí bylo tak skvělé, že 
nám bylo líto odjíždět. Říkali jsme 
si, že Hostišová musí být skvělá 
a plná muzikantů... No a pak jsme je 
pozvali hrát k nám, jsme stále 
v kontaktu a moc rádi jsme znovu 
přijeli. 
 
EpyDeMye - Týn nad Vltavou, 
Jihlava 
 

 
 

Kdy jsme se poznali s Host-
benďáky? No to musí vědět Řéďa, 

ale asi v Dřevohosticích na folkáči 
před pár lety (bylo to v Mariánském 
údolí - pozn. Řéďa). O koštování 
nám říkal náš kámoš Jim Macháček, 
který tady taky hrál. Přijetí bylo 
úžasné, i od starosty, měli jsme 
pocit, že jsme příbuzní a tehdy jsme 
poprvé a naposledy spali „pod 
zákonama“ u starosty v kanceláři...    
Na rok 2017 plánujeme společné 
turné i s Hostbandem, oni o tom 
ještě neví, ale... my se na ně 
nalepíme, oni v tu dobu totiž budou 
mít širokou posluchačskou základnu 
a my se na nich přiživíme... 
Hostbenďáci jsou prostě banda 
skvělých hostitelů a muzikantů 
zároveň. 
 
Tři sudičky prvního CD Hostbandu 
- Blanka z Pupkáčů, Blanka 
z Domina a Lucka z EpyDeMyí -  
přejí nejen cédéčku, ale i Hostbandu 
a Hostišové každý rok: 
1) bohatou úrodu trnek, 
2) stále skvělé folkové koštování, 
3) nového cédéčkového bratříčka. 
 

 
Dagmar Mynářová 

 

 

       VŠÍMÁME SI 
 

� Basa Pavla Konečného 
málem uletěla ve vichru těsně 
před vystoupení Hostbandu 
u kaple při setkání u vánočního 
stromu. 
 

� Hostband si dvakrát zahrál 
v Otrokovicích – na výstavě 
v Besedě a na mikulášské 
besídce v Mašince pro děti 
z Naděje. 
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9 Z babiččiny spižírny, ZŠ Myslo čovice  

Z  B A B I Č Č I N Y  S P I Ž Í R N Y  
 

Teplé Vánoce, studené Velikonoce, 
zelené Vánoce, bílé Velikonoce, 

Vánoce na sněhu, Velikonoce na větru. 
      

A tak bychom mohli vzpomínat na další pranostiky, které 
provází měsíc prosinec, jinak také měsíc konce a začátku. 
Takové malé zastavení byla druhá adventní neděle, kdy 
jsme na „kulturánku“ ochutnávali nejen dobroty 
„Z babiččiny spižírny“, diskutovali nad kvalitou kvaše-
ného zelí, prohlíželi knihy a fotografie a s dobrou náladou 
besedovali u bylinkového čaje. Hostišovští včelaři nabídli 
k ochutnání svůj med a také jak vypadá včelí úl vevnitř 
a co udělat, abychom z pláství dostali ten dobroučký med. 
V hojném počtu přišli i přespolní a Zlíňákům se u nás moc 
líbilo. A kolik nás vlastně bylo? Víc než stovka. 
Chtěla bych poděkovat všem těm, kteří se se mnou 
podíleli na přípravě tohoto báječného odpoledne, ale i těm, 
kteří si udělali čas, nezapomněli a přišli s námi strávit 
pohodové odpoledne.                                Alena Pakostová 
 

Chcete v ědět, co se d ěje v Základní škole Myslo čovice? 
 

FRUIT DAY  

V úterý 30. 9. jsme měli Ovocný den – Fruit Day. 
Měli jsme si donést ovoce a zeleninu, takže jsme 
přinesli jablka, hrušky, hrozny, ale i dýně, 
brambory, kukuřici a jiné podzimní plody. 
První hodinu jsme měli český jazyk. V básničce 
o podzimu jsme hledali měkké a tvrdé slabiky. 
Potom byla matematika. Počítali jsme bedýnky 
s ovocem a nakupovali jsme za papírové penízky. 
V prvouce jsme vyráběli podzimní pozdrav 
obtiskováním jablek. Ovocný den pokračoval 
i v angličtině. Učili jsme se názvy ovoce a zeleniny 
v angličtině a potom jsme je hledali ve slovníku 
a vyráběli kartičky. Také jsme se zavázanýma 
očima poznávali ovoce. Naučili jsme se říkanku 
o tom, že když budeme jíst každé ráno jablko, tak 
nebudeme potřebovat doktora. Moc se nám líbila 
hra s jablky a hledání schovaného ovoce ve třídě. 
Fruit Day byl super.                              Žáci 3. třídy 
 

PROJEKT KAMARÁDI 
V občanské a rodinné výchově v 8. A třídě se uskutečnil projekt Kamarádi, 
který je začleněn do školního vzdělá-vacího programu v rámci prevence 
sociálně patologických jevů, cílem je vytvořit bezpečné prostředí ve škole. 
Úkolem osmáků je ukázat prvňáčkům, že k nim mohou mít důvěru. Takto 
zaznamenal průběh hodiny Joža Kadlánek, foto Jirka Michalík. 

Magda Blahová, autorka projektu 
 

Jsme v 1. třídě, je v ní pěkně. Děti umí pěkně počítat do pěti. Pěkně zpívají. 
Hrajeme hry na koberci. Ram, cam, cam, Zrcátka, Tlaskaná, Plácaná. Všem to 

jde, ale prvňáčkům lépe. Obkreslujeme si vzájemně ruce. Prvňáčci pěkně kreslí, někteří i píší. Prvňáci jsou 
spokojení a osmáci ještě víc. Prvňáci moc dobře ví, co chtějí, stojí si za tím a nenechají se odradit ani od toho 
osmáka. Důležité je, že se nás ani trochu nebojí, naopak, moc dobře spolu s osmáky mluví. Osmáci si nevšímají 
jeden druhého, ale všímají si svých mladších kamarádů. Vydrželi bychom tak i celý den. 
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10 ZŠ Myslo čovice  

 

JAK SE SPÍ VE ŠKOLE, ANEB KDO SI 
HRAJE, NEZLOBÍ 
Jsou žáci, kteří se každé ráno probouzejí se slovy: 
„Hrůza, zase ta škola.“ 
Ale jsou i takoví, kteří v dešti, s připraveným 
spacákem, hrníčkem a čajem, pekáčem buchet 
a dobrou náladou čekají v pátek 3. října večer před 
školou, aby v ní mohli se svými spolužáky ze 7. A 
a paní učitelkou Marcelou Langerovou a spolužáky 
ze 7. B a paní učitelkou Magdou Blahovou 
přenocovat. Jestli se chcete podívat, jaké hry se 
hrály, doporučujeme webové stránky naší školy. 
V každém případě je třeba vědět, že se dá hrát na 
párek v rohlíku, na cestu do Indie, na středověk, na 
slepárny, na koně i havajskou tanečnici i módní 
přehlídku v pyžamu a že společná snídaně u hrníčku 
s čajem je moc a moc příjemná. 
 
 

PLETENÍ KOŠÍK Ů 
Ve dnech 25. a 26. listopadu proběhl na naší škole kurz 
pletení košíků, který zorganizovala paní učitelka 
Langerová. Pozvala do školy paní Kovalovou z Otrokovic 
a jejího tatínka. Některým dětem se pletení tak zalíbilo, že 
si přišly uplést košík i na druhý den, i když počet míst byl 
již obsazen (naštěstí paní Kovalová vzala navíc základy 
pro jednotlivé košíky). Jelikož tyto děti již byly zkušenější 
a práce jim šla velmi rychle, mohli použít i korálky. Teď 
budu mluvit za sebe a řeknu, že se mi upletené košíky 
jinými dětmi moc líbily. Kurz probíhal v průměru asi tři 
a půl hodiny a každý si odnesl pěkný košík. Mnoho dětí 
říkalo, že jej dá buď mamince, babičce a nebo tetě 
k Vánocům. Mně osobně se kurz velmi líbil a těším se, až 
zase někdy proběhne.                          

Zuzana Couralová, 8. B 
LOUPEŽ ZA BÍLÉHO DNE 
Ve čtvrtek 27. 11. se učebna anglického jazyka 
proměnila v prodejnu toho nejluxusnějšího oblečení 
všech značek. Imaginární kabelky od Armaniho, 
šaty od Diora, tepláková souprava Adidas, voňavky 
od Gucciho a další světové značky zdobily výkladní 
skříně naší třídy. Na nás bylo, abychom anglicky 
požádali prodavačky, kde mají určité zboží, jestli 
mají naši velikost, jestli mají námi zvolenou barvu 
a další požadavky. Ochotné prodavačky zboží 
ukázaly, vysvětlily jejich kvalitu a rády nám 
pomohly. Pokud jsme se rozhodli zboží koupit, 
pokladní nám zboží zabalila a popřála nám hezký 
den. Ale potom do prodejny vtrhli ozbrojení lupiči, 

muž a žena (Tomáš a Adam z 9. třídy), a veškerý obsah pokladny vyloupili. 
Poté přijela policie a my jsme anglicky (nejprve pod salvou smíchu) 
vypovídali, jak vypadali, co měli na sobě a jak se chovali. Protože jsme 
velmi dobře popsali, jak lupiči vypadali, nebylo pro policii těžké, je 
vypátrat… 
No uznejte, že to byla parádní hodina anglické konverzace. 

Za všechny okradené Aneta Polaštíková 

 

         VŠÍMÁME SI 
 

Dvě různé osoby pokousali 
v obci dva rozdílní psi, jednu 
do zadnice a druhou do 
ruky.. 
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11  Osvětim 

EEXXKKUURRZZEE  SSTTUUDDEENNTTŮŮ  OOUU  HHOOLLEEŠŠOOVV  VV  KKOONNCCEENNTTRRAAČČNNÍÍ MM  TTÁÁBBOOŘŘEE  
OOSSVVĚĚTTII MM  VV  PPOOLLSSKKUU  

 
 
 
 
 

Holocaust... Druhá světová válka... Už jen pouhá 
myšlenka na hrůzy spojené s tímto obdobím v nás 
navozuje mlhavý opar strachu a smutku. Stejně jako 
těm, jež celá léta provázely a provázet budou pocity  
vězňů a obětí, kteří tuto válku zažili. Osvětim se 
vyznačuje nejen intenzitou utrpení vnuceného čtyřem 
milionům obětí, ale také rozsahem krveprolití. Nikdy 
v dějinách lidstva netrvalo vraždění tak dlouho. Bylo 
to cosi v tichosti  připravovaného, promyšleného, 
dlouho a metodicky studovaného, něco tak hrozného, 
až člověku tuhne krev v žilách. I když je vše do detailů 
popsáno v knihách, nedojme to člověka tak, jako by 
v Osvětimi byl. Stál tam a díval se na tu pustou holou 
pláň. A my tu možnost měli... 
Přesně před rokem se skupina studentů s jejich kantory 
z OU Holešov vydala do koncentračního tábora 
Osvětim v Polsku. Cesta tam trvá asi čtyři hodiny. 
Počasí bylo nepříznivé, deštivé a smutné. Snad i to 
přispělo k naší velmi skličující náladě ještě před 
příjezdem na ono strašné místo. 
Osvětim je rozsáhlá a rozdělená na dvě části. 
Auschwitz byla zastávka číslo jedna. Už první šok 
v nás vyvolal ironický nápis nad vstupní branou tábora 
od velitele Rudolfa Hoese, Arbeit macht frei (Práce 
osvobozuje). Jako by se chtěli vysmívat vězňům, kteří 
věděli, že i kdyby pracovali 24 hodin denně, 7 dnů 
v týdnu, nedostanou se z tábora živí. Prošli jsme 
několika bloky. Viděli jsme, jak vězňové žili, kde 
spali. Spatřili jsme šokující fotky potají pořízené 
SSmany, na kterých byli lidé, kteří bez jakéhokoliv 
tušení a s naprostým přesvědčením, že jdou do sprch, 
pochodovali do plynových komor. Ukazovali nám, co 
vězňům po příjezdu sebrali. V několika místnostech po 
postranních stěnách na nás vyčnívaly výlohy plné 
osobních věcí vězňů. Zaplnily je například tuny 
lidských vlasů, botů, kufrů se jmény a adresami obětí, 
kartáčků na zuby, hřebenů i plechových hrnců, ale také 
například prázdné plechovky od cyklonu B (zrníčka 
smrtícího plynu). 
Dále jsme pokračovali ven na dvůr bloku číslo 11. 
V popředí černá popravčí zeď, před ní spousty květin 
a svíček... Vlevo je blok číslo 10, jehož okna jsou 
zatlučena prkny, aby lidé, na kterých byly prováděny 
pokusy, nevěděli, co se venku děje a naopak. Vpravo 
blok 11, táborová věznice. Po levém boku dvora jsou 

dva kůly a na nich háky, kam s rukama svázanýma 
za zády věšeli ty vězně, kteří se pokusili o útěk. 
Smrt byla pomalá. A jestliže to přežili, měli 
vykloubená ramena, nemohli pracovat a byli 
popraveni... Mnozí z nás se tam rozplakali... 
S narůstajícími pocity smutku jsme pokračovali 
k plynovým komorám. Nemusím snad ani dodávat, 
že to byla zkouška, co ještě vydržíme… Dveře do 
podzemí... tma… chladno… betonové zdi... co 
dodat… snad ještě toto (tedy alespoň pro mě to byla 
nejvíce srdceryvná část celé exkurze): Hned za 
komorou bylo krematorium, kde se těla mrtvých 
(někdy i dokonce živých) dávaly po třech ke 
spalování. Pak následovala šibenice na konci tábora 
a dlouhé řady ostnatých drátů. Ale hrůza tím ještě 
nekončila. Pokračovali jsme a po třech kilometrech 
navštívili i druhou část vyhlazovacího tábora. To 
byla ta holá pláň, o které jsem se již výše 
zmiňovala. Neuvěřitelné množství baráků, ve 
kterých vězni spali, vlevo mužský tábor (dřevěné 
baráky), vpravo ženský tábor (baráky jsou tentokrát 
zděné). Po celé délce tábora číslo dvě ležely koleje, 
jež směřovaly k lesíku, kde bylo několik plynových 
komor. Ty se ovšem nedochovaly, ale v myslích nás 
všech tam pořád jsou a nelze na ně zapomenout. Na 
kolejích snad jako vyhublá těla vězňů skomíraly 
plameny svíček, které tam položili lidé, stejně dojatí 
jako my.... 
Cesta zpět jako by nás chtěla ještě více potrápit, 
trvala díky nečekanému sněhu devět hodin. Ale co 
je to proti tomu to, co museli vydržet oběti 
holocaustu při několikadenní cestě v dobytčích 
vagonech. Mohla bych ještě popisovat, jaká 
traumata zůstala v myslích těch, kteří přežili a byli 
ochotni o nich vyprávět. Alespoň v okruhu své 
rodiny a to i pouze z části. 
 
Za sebe mohu říci… díky Bohu, že jsem se narodila 
v tuto dobu, jelikož i já mám židovské předky a to, 
co přežili ONI třeba jen za tři měsíce života 
v koncentráku, v šílených a nepředstavitelných 
podmínkách, tak já rozmazlená, osmnáctiletá 
a naivní, věřící v dobro, bych nepřežila ani hodinu... 
Obdivuji je a klaním se jim zhluboka. 

 Nikola Valová 



 
 
 

Hostišovské noviny. Vydává OÚ Hostišová, tiskne CICERO-press, spol. s r. o., Napajedla, v nákladu 170 ks. Redakční rada: 
D. Mynářová, M. Císařová, H. Zámorská, R. Pospíšil. E-mail: ou@hostisova.cz. REG MK ČR E 13 

 

 

12 Hostišovské noviny Sedm ko čárků, Divadlo , Pozvánky  
 

Sedm kočárků 
 

Setkání maminek na mateřské „dovolené“? Co to je za nápad? vrtalo 
hlavou mnohým. Protože sezónní práce skončily, pobyt venku 
omezujeme na minimum a zima strávená s dětmi doma bude dlouhá, 
rozhodly jsme se založit tradici setkání maminek ve společenské 
místnosti „na kultůře“ a umožnit jim, aby se více poznaly a hlavně si 
mohly poplkat nejen o dětech. Byly jsme příjemně překvapeny, že 
jich přišlo opravdu hodně. Povykládaly jsme si, vypily kafe, snědly 
dort, větší děti si zařádily a ty menší to vše pozorovaly. Vypadá to na 
slibný začátek příjemných setkání, na která jsou srdečně zvány 
všechny maminky i s jejich ratolestmi.   

Dáša Mynářová a Katka Vyoralová,  
které tímto předávají štafetu Ivě Konečné a Pavlínce Kutrové 

 
Dětské divadlo 

 

Do příštího roku jsme začali připravovat novou premiéru pohádky. 
Jmenuje se Honza v zakletém zámku a bude trošku delší než obvykle. 
Chceme využít všech dětí, které máme a těch již máme 20 a také 
nového prostředí a možností na kulturním sále. Vzhledem k tomu, že 
máme děti, které ještě nikdy nehrály a budou potřebovat více času, 
předpokládáme, že první představení budeme hrát v únoru. Přejme si 
tedy, aby se děti naučily text, chodily na zkoušky a diváci byli 
příjemně překvapeni. 

Zuzana Dortová a Danuše Fryštacká 
 
 

 
 
 
 
 

 

Pozvánky 
 

 

Na Nový rok opět na Hřeben! 
 

Tak jako v loni i letos vás zveme na 
Novoroční pochod na Hřeben. Bude 
to již patnáctý ročník. Při účasti na 
Hřebeni můžete získat upomínkový 
list, vrcholové razítko a keramickou 
placku. 
Zveme všechny, mladší i dříve 
narozené, jistě bude dobré trochu se 
vyvětrat po náročném Silvestru. 
Párek a občerstvení s sebou. 
Pro úplnost – 14. ročníku se 
zúčastnilo 170 turistů,  
bylo úterý, -3 oC  
a bezvětří. 
Zvou pořadatelé.  
Dokud chodíš, žiješ, 
dokud žiješ, choď! 
 
 

Na konci vánoční doby se tradičně 
setkáme u Vánočního stromu 
přátelství. Srdečně jste zváni v neděli 
11. ledna 2009 ke kapli. 
 
 

Medvěda budeme o masopustu vodit 
v sobotu 21. února 2009. 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 

Chtěli bychom poděkovat za trvalou přízeň všem 
našim čtenářům, pro které jsme se snažili celý rok 
přinášet to nejzajímavější a nejdůležitější, co přinesl 
čas. 
Naše díky patří také těm, kteří se během uplynulého 
roku jakýmkoliv způsobem podíleli na tvorbě 
Hostišovských novin. Věříme, že naše spolupráce 
bude i nadále úspěšně pokračovat. Zároveň zveme 
do našich řad další zájemce, kteří by měli chuť 
s námi Hostišovské noviny vytvářet. Jakákoliv 
konstruktivní iniciativa, nápady, náměty, to vše je 
vítáno. 
Občanům Hostišové a všem lidem dobré vůle 
přejeme mnoho štěstí a zdraví do roku 2009. 

Za redakční radu Dagmar Mynářová 
 


